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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa 

Rady Powiatu Bydgoskiego  

w dniu 5 września 2017r. o godz. 14.00 

w s. 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 

 

  Posiedzenie poprowadził pan Maciej Makowski – Przewodniczący Komisji  

Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa Rady Powiatu Bydgoskiego, który po otwarciu obrad 

przywitał wszystkich Radnych i przybyłych gości. W posiedzeniu uczestniczyło  

siedmiu członków Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do proto-

kołu (w pkt. 4. porządku na posiedzenie dotarł pan Wojciech Porzych) oraz ze Starostwa 

Powiatowego w Bydgoszczy pani Grażyna Czepanko – Skarbnik Powiatu, pan Andrzej 

Kubiak – Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich i pani Maria Strąk  

– Dyrektor Powiatowego Centrum Zarządzania Oświatą w Koronowie. 

  

  Przewodniczący przedstawił planowany porządek posiedzenia Komisji stanowiący 

załącznik nr 2 do protokołu, proponując jednocześnie wykreślenie punktu „Informacja 

Agencji Rynku Rolnego o sytuacji na rynku żywca, mleka oraz zbóż w roku 2016 i pro-

gnoza na rok 2017”, w związku z likwidacją jednostki z dniem 1 września 2017r. (pismo  

ARR w tej sprawie stanowi załącznik nr 3 do protokołu). Dalej porządek obrad w zmie-

nionej formie został przez Radnych przyjęty w głosowaniu jednomyślnie. 

    

  Następnie Radni jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniego posiedzenia Komi-

sji w dniu 19 czerwca 2017r.  

 

  W punkcie 4 porządku obrad, członkowie Komisji zapoznali się z informacją  

o wydanych pozwoleniach na budowę i przyjętych zgłoszeniach w I półroczu 2017r. nie 

wnosząc uwag. Informacja pisemna stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 W punkcie 5 porządku obrad, Radni przystąpili do opiniowania materiałów  

na Sesję Rady Powiatu Bydgoskiego w dniu 14 września 2017r.:  

1) Informację o stanie przygotowania szkół w roku szkolnym 2017/2018  

oraz o wynikach naboru do klas pierwszych przedstawiła i udzieliła wyjaśnień  

na zapytanie Radnej Elżbiety Mojzesowicz w sprawie naboru do klasy mundurowej, 

pani Maria Strąk – Dyrektor Powiatowego Centrum Zarządzania Oświatą w Korono-

wie. 

2) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu przyznawania nagród  

i wyróżnień za osiągnięcia w dziedzinie kultury fizycznej i sportu przedstawił i udzie-

lił wyjaśnień na zapytanie Radnego Leszka Kuziaka w sprawie postanowień § 1 pkt 1 

projektu pan  Andrzej Kubiak – Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich 

Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy. Dalej projekt uchwały został przez Komisję 

jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie.  

Radny Maciej Makowski  zapytał się, czy byłoby jeszcze możliwe uhonorowanie  

w  bieżącym roku pani  Igi Baumgart za jej dokonania sportowe w roku 2017?  

Dyr. Kubiak wyjaśnił, że zgodnie  z Regulaminem określającym zasady i tryb przy-

znawania nagród i wyróżnień za osiągnięcia w dziedzinie kultury fizycznej i sportu, 
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termin składania wniosków upłynął z końcem lipca br. Radna Elżbieta Mojzesowicz 

dopytała się, czy nie byłoby zatem możliwe przyznanie nagrody poza ww. Regulami-

nem? Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że przyznanie nagrody finansowej może nastąpić 

jedynie w oparciu o kryteria zawarte w uchwalonym Regulaminie. Radny Piotr  

Kozłowski zasugerował w tej sytuacji przyznanie zawodniczce np. Medalu Starosty? 

Radny Maciej Makowski zgłosił zatem wniosek o rozważenie możliwości uhonoro-

wania lekkoatletki jeszcze w br. 

3) Projekt uchwały zmieniającej „Wieloletni Plan Inwestycyjny dla Rozwoju Powiatu 

Bydgoskiego” przedstawił pan Andrzej Kubiak – Dyrektor Wydziału Rozwoju i Fun-

duszy Europejskich Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy, a wyjaśnień na zapytanie 

Radnego Andrzeja Szmytki o koszty zadania wymienionego w poz. 12-tej załącznika 

do projektu udzielił pan Zbigniew  Łuczak – Wicestarosta Bydgoski. Dalej projekt 

uchwały został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

4) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Gminie Solec Kujawski pomocy finansowej, 

został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

5) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Gminie Białe Błota pomocy finansowej, został 

przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

6) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i podziału środków 

finansowych z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych   

na 2017r., został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie 

7) Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania z dokonanych umorzeń, odroczeń lub roz-

kładania na raty należności pieniężnych Powiatu Bydgoskiego za okres I półrocza 

2017 r. 

8) Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Bydgo-

skiego na lata 2017 – 2027, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozy-

tywnie. 

9) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Bydgoskiego na rok 2017 przed-

stawiła pani Grażyna Czepanko – Skarbnik Powiatu, a wyjaśnień na zapytania  

Radnych: pani Elżbiety Mojzesowicz o zasady wyceny gruntów wykupywanych pod 

ścieżki udzielił pan Zbigniew  Łuczak – Wicestarosta Bydgoski oraz pana Andrzeja 

Szmytki w sprawie budowy chodnika w Łochowie udzielił pan Wojciech Porzych  

– Starosta Bydgoski. Dalej projekt uchwały został przez Komisję jednogłośnie zaopi-

niowany pozytywnie. 

 

  W punkcie 6 porządku obrad „sprawy bieżące”, Radni podzielili się swoimi  

doświadczeniami związanymi z usuwaniem skutków nawałnicy, która przeszła przez teren 

powiatu bydgoskiego w sierpniu br. Starosta poinformował o podjętych w tym zakresie 

działaniach. Radny Maciej Makowski podzielił się informacjami o działaniach straży  

pożarnej, a Radny Andrzej Szmytka  o zbiórce zorganizowanej przez mieszkańców  

Łochowa. Radna Elżbieta Mojzesowicz podziękowała natomiast za działania podjęte 

przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. Zwróciła również uwagę  

na konieczność uprzątnięcia dróg po nawałnicy. Wielu prac porządkowych wymagają 

jeszcze przede wszystkim drogi wojewódzkie. 
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 W punkcie 7 porządku obrad „wolne wnioski i zapytania” Radny Maciej Makow-

ski ponowił swój wniosek o rozważenie możliwości uhonorowania lekkoatletki Igi 

Baumgart jeszcze w br. Wykaz wniosków stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

  Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa  

o godz. 15.07.  
 

Protokołowała: Paulina Wengler 

 

 

Podpisy członków Komisji: 

1. Maciej Makowski 

- przewodniczący komisji   ……………………………………….. 

2. Elżbieta Wysocka 

- wiceprzewodniczący komisji  ……………………………………….. 

3. Piotr Chudzyński    ……………………………………….. 

4. Joanna Kin    ……………………………………….. 

5. Piotr Kozłowski    ……………………………………….. 

6. Leszek Kuziak    ……………………………………….. 

7. Elżbieta Mojzesowicz   ……………………………………….. 

8. Wojciech Porzych   ……………………………………….. 

9. Zenon Rydelski    ……………………………………….. 

10. Andrzej Szmytka    ……………………………………….. 

11. Tadeusz Zamłyński   ……………………………………….. 

 


